
آباد-حبیبــی-   خــرم 
خبرنگاراقتصادســرآمد- سرپرســت 
آمــوزش و پــرورش لرســتان گفت: 
سیستم های گرمایشی ۷۶۴ کلاس درس 

استانداردسازی شدند.
سید عیسی سهرابی در خصوص تعمیر، 
تجهیز و فنــاوری در آموزش و پرورش 
لرســتان، اظهار کرد: ۶۱ پروژه در قالب 

۱۹۷ کلاس درس آماده افتتاح است.
وی افزود: ۱۰۳  ســرویس بهداشتی در 
حال ساخت است؛ بیش از ۵۳۰ مدرسه 
اعلام کردند که سرویس بهداشتی ندارند 
و این یکی از چالش ها و مشکلات ماست 
و اینجا ســلامت دانش آمــوزان مطرح 

است.
سرپرســت آموزش و پرورش لرستان 
گفت:  البته در برخی مدارس ســرویس 
بهداشــتی وجود دارد اما چون قابلیت 
استفاده ندارند مدیران مدارس جزو فاقد 

سرویس تلقی کرده اند.
سهرابی بیان کرد: سیستم های گرمایشی 

۷۶۴ کلاس درس هم استانداردســازی 
شدند.

وی با اشاره به مشکلات موجود در بخش 
فنــاوری در آموزش و پــرورش اضافه 
کرد: بخــش اعظمــی از کار به صورت 

مجازی است.
این مسئول یادآور شــد: در صورتی که 
سناریوی ترکیبی حضور دانش آموزان در 
مدارس از ابتدای آبان ماه باشد، موضوع 
۴۱۹ مدرســه در نقاطی از استان مطرح 
است که زیرساخت های اینترنت ندارند 

و موبایل در این مناطق آنتن ندارد.
سرپرســت آموزش و پرورش لرستان 
عنوان کرد: در قالب ماده ۶۹ قانون برنامه 
ششم توسعه، ۱۸۴۰ مدرسه توسط اداره 
کل ارتباطــات و فنــاوری اطلاعات به 

اینترنت رایگان وصل شدند.
وی گفت: هنوز علیرغم اینکه زیرساخت 
وجود دارد ۱۶۰۰ مدرسه فاقد اینترنت 
رایگان هســتند و درخواست می شود 
این مورد توسط این اداره کل انجام شود.

ســهرابی اضافه کرد: پهنای باند شبکه 
شاد یکی از مشــکلات لرستان است که 
البته موضوعی کشــوری است تا سی ام 
خرداد ماه امسال رایگان بوده و در حال 
حاضر با تعرفه داخلی محاسبه می شود و 
دیگری بسته های اینترنت رایگانی است 
که در اختیار معلمان قرار می گرفت و این 

موضوع در سطح کلان در حال پیگیری 
است که امیدوارم مرتفع شود.

وی در خصوص واکسیناسیون فرهنگیان 
لرستان بیان کرد: تاکنون ۲۵ هزار نفر دز 
اول را دریافت کردند و از نهم شــهریور 
نیز مرحله دوم آغاز شده و تاکنون بیش از 

۳۰۰۰ نفر نیز دز دوم را دریافت کردند.

7
مراسم تجلیل از آزادگان اداره کل بنادر و دریانوردی استان بوشهر برگزار شد

بوشهر- سهیلا کرمپورنیا،اقتصادسرآمد : طی آئینی با حضور سیاوش ارجمندزاده مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر از آزادگان این اداره کل تقدیر شد.
 در ابتدای این مراسم که با حضور مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر، معاونین و جمعی از آزادگان برگزار شد.

احمد غریبی مسئول کمیته ایثارگران اداره کل ضمن خوش آمد گویی به حاضران و گرامیداشت سالروز بازگشت آزادگان به کشور، گفت: هیچ اقدامی قادر به پاسخگویی زحمات و ایثارگریهای آزادگان نیست. 
لذا ما سعی داریم با برگزاری چنین مراسماتی در اداره کل ،قدردان گوشه ایی از زحمات و جان فشانیهای شما عزیزان باشیم. 

در ادامه مراسم ، دو نفر از آزادگان هشت سال دفاع مقدس به بیان خاطراتی از دوران اسارت پرداختند و نقش رشادت ها و جانفشانی های رزمندگان دفاع مقدس در دوران اسارت را تشریح کردند.
در پایان مراسم نیز با اهدائ ، لوح سپاس و هدایایی از آزادگان اداره کل تقدیر بعمل آمد. 

رئیس واحد گالوانیزه و ورق رنگی شرکت فولاد مبارکه مطرح کرد؛

نقش استراتژیک فولاد مبارکه در تأمین مواد اولیه صنعت لوازم خانگی

ایران زمین 7خبر 7ایران زمین ایران زمین  

 اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد- رئیس واحد 
گالوانیزه و ورق رنگی شــرکت فولاد مبارکه گفت: شرکت فولاد مبارکه 
به عنوان تنها تولیدکننده ورق رنگی مورد نیاز صنعــت لوازم خانگی در 
کشور توانسته با ظرفیت تولید ماهانه ۶۰۰ تن ورق گالوانیزه ویژه برای این 
صنعت، علاوه بر افزایش کیفیت محصولات نهایی، با جلوگیری از واردات 
محصولات خارجی باعث عرضه محصولات داخلی این صنعت با قیمت 

مناسب در بازار شود.
علیرضا گندمکار اظهار کرد: این شرکت در حال حاضر قادر به تولید ۳ نوع 
ورق رنگی ساختمانی، دکوراتیو و ورق های مخصوص لوازم خانگی است 

که از کیفیت بالایی برخوردار است.

وی با بیان این که تولید ورق های گالوانیزه رنگی برای تولید لوازم خانگی، 
بسیار دشوار بوده و از حساسیت بالایی برخوردار است،  افزود: شرکت فولاد 
مبارکه در ایران تنها تولید کننده این نوع ورق بوده و یکه تاز این عرصه است 
و در این مسیر باید با شرکت های کره ای و اروپایی رقابت کند که بیش از ۲۵ 
سال تجربه در تولید این نوع ورق های فولادی دارند و توانسته عملکرد قابل 

قبولی داشته باشد.
رئیس واحد گالوانیزه و ورق رنگی شرکت فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: 
فولاد مبارکه ماهانه ۵۰۰ تن ورق گالوانیزه ویژه برای لوازم خانگی تولید می کند 

که ورق اولیه برای تولید بیش از ۲۲ هزار دستگاه یخچال را تشکیل می دهد.
وی ادامه داد: این میزان تولید فولاد مبارکه در حالی است که ظرفیت تولید ۶۰۰ 

تن ورق مخصوص این صنعت در ماه با راه اندازی خط تکمیلی آن در آینده به 
۱۰۶۰ تن افزایش خواهد یافت که می تواند به تولید ۵۸ هزار دستگاه یخچال 
یا ۱۷۵ هزار دستگاه ماشین لباسشویی تبدیل شود، این میزان تولید علاوه بر این 
که می تواند کشور را واردات لوازم خانگی بی نیاز کند، بلکه می تواند زمینه ساز 

صادرات و ارزآوری برای کشور در این شرایط تحریمی را نیز فرآهم آورد.
گندمکار تصریح کرد: تولیدکننده های داخلی بعضاً ممکن است از مواد اولیه ای 
استفاده کننده که مشخصات فنی مناسب را نداشته باشد. برای مثال رنگی که 
روی سطح ورق استفاده می شود یک ترکیب شیمیایی است که می تواند 

حاوی مواد خطرناکی برای افراد باشد.
وی در پاسخ به این ســوال که اگر این مقدار ورق ویژه تولید لوازم خانگی 

در شرکت فولاد مبارکه تولید نمی شد، چه زیان و خسارتی را به بدنه کشور 
وارد می کرد، اضافه کرد: در صورتی کــه ورق های رنگی در فولاد مبارکه 
تولید نمی شد احتمال رخ دادن دو ســناریو وجود داشت. اول این که همه 
تولیدکنندگان داخلی برای رعایت استانداردهای کیفی مجبور به تامین مواد 
اولیه از خارج بودند که در این صورت میزان ارز قابل توجهی از کشور خارج 

می شد و منابع مالی کشور به هدر می رفت.

استاندار فارس:
حمایت از بخش خصوصی شاه بیت تحقق اهداف 

دولت است
شیراز-توانایی،خبرنگاراقتصاسرآمد-،استاندار فارس با بیان اینکه مدیریت بیماری کرونا و 
رسیدگی به معیشت مردم دو اولویت اصلی دولت و رئیس جمهور است، گفت: حمایت از 

بخش خصوصی شاه بیت تحقق این دو هدف مهم است. 
عنایت الله رحیمی در جلسه شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی فارس بیان اینکه 
کرونا بر اقتصاد و زندگی مردم تاثیر گذار است و تامین معیشت مردم نیز از مسیر سرمایه 
گذاری و تولید حاصل می شود، اظهار کرد: این شورا می تواند با ارائه راهکارها و زدودن 
موانع از پیش  پای تولید و سرمایه گذاری بخش خصوصی در رفع مشکلات کشور تاثیر 

بسزایی داشته باشد.
او با تاکید بر این که نگاه جامع و کارشناسانه باید بر جلسات شورای گفت وگو حاکم باشد، 
ادامه داد: خوشبختانه پیشنهادات شورای گفت وگوی استان فارس در زمینه اصلاح آئین 

نامه و شیوه ها و همچنین اصلاح قوانین در سطح کشور موثر بوده است.
استاندار فارس با اشاره به این که فعالیت های شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
استان در چند سال اخیر دارای ارزش معنوی و حقوقی بوده است، گفت: اگر مجموعه این 
فعالیت ها به صورت مجلد عرضه شود به عنوان تجربه ای ارزشمند برای حل مشکلات 

کشور می تواند در آینده مورد استفاده قرار گیرد

باحضورنماینده مجلس و مدیرعامل آبفا بوشهر؛
مشکلات آبرسانی دشتستان بررسی شد 

بوشهر- کرم پورنیا ،خبرنگار اقتصادسرآمد-مشکلات آبرسانی دشتستان با حضور نماینده 
مردم در مجلس، مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر و مسئولان دشتستان بررسی 
شد. در این نشست نماینده مردم دشتستان در مجلس شورای اسلامی با قدردانی از خدمات 
و تلاش های شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر در حل  مشکلات شهرها و روستاها در 
تابستان امسال اظهار داشت: با تلاش شبانه روزی کارکنان شرکت آب و فاضلاب استان 

بوشهر و دشتستان از بروز بحران جلوگیری شد که خدمات آنان درخور تحسین است.
ابراهیم رضایی با بیان اینکه کارکنان شــرکت آب و فاضلاب استان بوشهر پاسخگوی 
مشکلات مردم در شهرها و روستاهای دشتستان بودند خاطر نشان کرد: در تابستان هر آنچه 

از دستشان برآمد با دست خالی انجام دادند که خدمات آنان ستودنی است.
وی با سپاسگزاری از اجرا برنامه های آبرسانی در دشتستان توسط شرکت آب و فاضلاب 
و فرمانداری دشتستان تصریح کرد: تدبیر فرماندار دشتستان در حل مشکلات آبرسانی 

بسیار موثر بود.
رضایی، مشکلات تأمین آب در تنگ ارم دشتستان را مورد اشاره قرار داد و بیان کرد: با تدبیر 
و درایت دست اندرکاران شرکت آب و فاضلاب و فرمانداری دشتستان چالش تأمین آب 

آشامیدنی مدیریت و برطرف شد.
وی مشکلات مناطق تنگ ارم، روستاهای بخش سعدآباد و آب پخش را بیشتر از دیگر نقاط 
دشتستان دانست و تصریح کرد: حل مشکلات تأمین آب آشامیدنی باید در اولویت برنامه ها 

قرار بگیرد هر چند راه حل های زیادی هم برای مشکلات وجود دارد.
رضایی بررسی مشکلات حل آبرسانی در روز جمعه با حضور مسئولان را نشان از تلاش 
شبانه روزی آنان دانست و افزود: مردم شهر آب پخش در تابستان امسال در حوزه تأمین آب 

با وجود همه تلاش ها و زحمات که کشیده شد تابستان سختی را گذراندند.
فرماندار دشتستان هم با قدردانی از تلاش شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر در توجه 
به حل مشکلات آبرسانی دشتستان تصریح کرد: یکی از مطالبات مهم مردم دشتستان آب 

آشامیدنی است که باید از همه ظرفیت ها برای حل مشکلات آب استفاده کرد.
فتح الله نوروزی با بیان اینکه با تمام تنگنا که وجود داشت مشکلات آبرسانی دشتستان با 
همکاری شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر مدیریت شد افزود: اگر منبع پایدار آب برای 

شهر آب پخش فراهم نشود تابستان آینده هم همین شرایط وجود دارد.
وی نوسازی شبکه آبرسانی شهر آب پخش را یک ضرورت دانست و افزود: ضروری است 
جهت تسریع در نوسازی شبکه توزیع با مشارکت مردمی و مصوبه شورای شهر در قالب 

تبصره ۳ با شرکت آبفا همکاری و کمک شود تا مشکلات موجود سریع ترَ برطرف گردد
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشــهر با بیان اینکه تابستان سختی همراه با 
خشکسالی پشت سرگذاشته شد تصریح کرد: کاهش ۵۰ درصدی بارش باران در شرایط 
کرونایی، سال آبی سختی فراهم کرد و استان بوشهر با توجه به شرایط اقلیمی و جغرافیایی 

یکی از نقاط بحرانی در تأمین آب محسوب می شود.
عبدالحمید حمزه پور با بیان اینکه بخش عمده ای از منابع آب آشامیدنی استان بوشهر خارج 
از استان است تصریح کرد: در جلسه ای با مشارکت نماینده دشتستان در مجلس، اعضا 

شوراهای اسلامی آب پخش و دیگر مسئولان مشکلات آب دشتستان بررسی شد.
وی اضافه کرد: به رغم همه مشکلات با همکاری فرماندار دشتستان، همراهی نماینده مردم 
در مجلس، امام جمعه و اعضای شوراهای اسلامی شهرهای دشتستان، تابستان امسال با 
آرامش سپری شد و برای ادامه کار به ویژه برای حل آبرسانی شهر آب پخش تصمیمات 

مهمی اتخاذ شد.

 تداوم توزیع گاز مایع با زیر ساخت بانکی
 در استان آذربایجان شرقی

تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-علی روح اللهی مدیر شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی در جلسه هماهنگی وهم اندیشی نظارت بر توزیع 
الکترونیکی گازمایع که با حضور مدیریت و مسئولین منطقه ، مدیران شرکت های موزع گاز 
مایع و مسئولین استانی در ستاد این منطقه تشکیل گردید بر پیگیری تداوم اجرای کامل توزیع 

الکترونیکی گاز مایع در راستای ساماندهی خانوارها و اصناف فاقد گاز طبیعی تاکید نمود.
علی روح اللهی مدیر منطقه، در جلسه هم اندیشی با مدیران شرکت های موزع گازمایع  و 
مسئولین استانی با بیان اینکه گاز مایع به حد کافی تولید و در دسترس می باشد گفت: کمبودی 
در این زمینه وجود ندارد و تأمین نیاز مصرف گاز مایع خانوارهای روستایی و عشایری استان 
در اولویت می باشد که با نظارت و کنترل های لازم از سوی دستگاههای نظارتی بویژه 

سازمان صنعت، معدن و تجارت مورد پایش قرار می گیرد.
مدیر منطقه آذربایجان شرقی یاد آور شــد، با توجه به فرارسیدن فصل سرما آن دسته از 
هموطنانی که واجد شرایط دریافت سوخت گاز مایع و نفت سفید می باشند باید با ثبت نام 
https://newtejaratasan.در سامانه درخواست فرآورده های نفتی به آدرس

niopdc.ir  نسبت به ثبت مشخصات و احراز هویت در این سامانه اقدام و سوخت 
مورد نیاز خود را از طریق خرید الکترونیکی تهیه نمایند.

نشست فرماندار کردکوی با مدیر عامل شرکت 
گاز گلستان

گرگان-آذری-خبرنگاراقتصادســرآمد-ابراهیم قدمنان فرمانــدار کردکوی به همراه 
رئیس  اداره کشاورزی شهرستان با حضور در شرکت گاز استان گلستان با علی طالبی مدیر 

عامل دیدار و گفتگو کردند.
  شرکت گاز استان گلستان، این دیدار که با هدف پیگیری گازرسانی به دو واحد مرغداری 
تولید کننده مرغ مادر در شهرستان کردکوی و در راستای مقوله اقتصاد مقاومتی برگزار شد 

،ضرورت تامین زنجیره تولید دام و طیور آن شهرستان مورد تاکید قرار گرفت.
 در این جلسه مقرر شد پیگیری ها و هماهنگی های لازم در خصوص تسریع در روند انجام 
کار صورت پذیرفته تا این دو واحد تولیدی هر چه سریع تر به شبکه گاز طبیعی وصل و از 

این انرژی بهره مند شوند.
  شایان ذکر است در این نشست ابراهیم قدمنان فرماندار شهرستان کردکوی  ازخدمات و 

تلاشهای مدیرعامل و کارکنان شرکت گاز تشکر و قدردانی  نمود. 
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تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-
مدیر عامل سازمان مدیریت پسماندهای شهرداری تبریز 
گفت: با خودروهای حمل پسماند متخلف که نسبت به 
نظافت خودرو و جلوگیری از نشت شیرابه اقدامات لازم 

را انجام ندهند، برخورد خواهد شد.
علیرضا اصغری در بازدید از خودروهای حمل پسماند 
پیمانکاران بخش خصوصی کلانشــهر تبریز ضمن 
قدردانی از زحمات شبانه روزی آن ها در پاکیزگی این 
کلانشهر، افزود: با همت و تلاش کارکنان شهرداری، 
پاکبانان و پیمانکاران بخش خصوصی کلانشهر تبریز به 
عنوان تمیزترین شهر ایران طی سال های مختلف معرفی 
شده که باید در جهت حفظ این جایگاه نسبت به پاکیزگی 
بیش از پیش و نظافت و پاکیزگی خودروهای جمع آوری 

پسماند دقت کرد.
وی ادامه داد: طی بازدیدهای صورت گرفته از کارگاه 

ماشــین آلات پیمانکاران خدمات شهری در برخی از 
خودروها شاهد نشت شیرابه در سطح شهر هنگام جمع 
آوری بوده ایم که با ارائه اخطارهــای لازم و تذکرات 

موردی پیمانکاران نسبت به رفع آن ها اقدام کرد.
وی بیان کرد: پیمانکاران خدمات شهری فعال در شهر 
تبریز همواره باید نسبت به اصلاح خودروهای خود و 
مخازن مربوطه جهت جلوگیری از نشت شیرابه پسماند 
اقدام کند که در غیر این صورت برخورد قاطع و لازم برابر 
قوانین و مقررات با این خودروها انجام خواهد پذیرفت.

مدیر عامل سازمان مدیریت پسماندهای شهرداری خبرداد؛
برخورد با خودروهای متخلف حمل پسماند در تبریز سرپرست آموزش و پرورش استان:

سیستم های گرمایشی 7۶۴ کلاس درس در لرستان استانداردسازی شدند

محصولات صنعت دام و طیور گلستان به 15 کشور صادر می شود
گرگان-آذری-خبرنگاراقتصادســرآمد-مدیرکل دامپزشــکی 
گلستان گفت : که از ابتدای امسال تاکنون گواهی بهداشتی صادرات و حمل 
محصولات تولیدی مازاد بخش طیور استان به ۱۵ کشور آسیایی و اروپایی 

صادر گردید.
غلامرضا محرابی  بیان کرد: امسال و با وجود برخی محدودیت های ناشی از 
شیوع کرونا و تحریم اقتصادی، تعداد کشورهای مقصد صادرات محصولات 
تولیدی بخش طیور گلستان ثابت مانده اما کشورهای کامبوج، مالزی، تایلند و 

ترکیه جایگزین مغولستان میانمار، هنگ کنگ و ونزوئلا شدند.
وی ادامه داد: کشورهای مقصد صادرات محصولات تولیدی بخش طیور در 
بخش های تخم مرغ خوراکی، فرآورده های لبنی، آلایش مرغ، پا و پنجه مرغ، 
خوراک و مکمل آبزیان و پودر گوشت استان گلستان شامل عراق، ویتنام، 
کامبوج، لائوس، مالزی، ترکیه، تایلند، افغانستان، قطر، امارات، ترکمنستان، 
ارمنستان، آذربایجان، گرجستان و روسیه هستند. محرابی گفت: امسال به 

این کشورها ۵۱۸ هزار کیلوگرم آلایش مرغ، چهار میلیون و ۶ هزار و ۵۰۰ 
کیلوگرم پا و پنجه مرغ، ۲ میلیون ۴۰۸ هزار و ۶۰۰ عدد تخم مرغ خوراکی، ۴۹ 
هزار کیلوگرم پودر گوشت، یک میلیون و ۹۸۴ هزار و ۷۳۰ کیلوگرم خوراک 
و مکمل آبزیان و ۳۱۶ هــزار و ۱۷ کیلوگرم انواع محصولات لبنی تولیدی 
کارخانه های گلستان حمل شده است. استان گلستان واقع در شمال کشور از 
قطب های مهم پرورش طیور کشور است که بیش از هزار واحد پرورش مرغ 
گوشتی، تخم گذار با سرمایه گذاری بیش از ۳۰ هزار میلیارد ریال و ظرفیت 
فرصت شغلی مستقیم برای بیش از ۱۳ هزار نفر دارد. اکنون گلستان چهار پست 
قرنطینه مستقر در پلیس راه نوکنده )غرب(، تیل آباد آزادشهر، تنگراه گالیکش 
)شرق( و گمرگ اینچه برون )شمال استان و مرز خشکی با ترکمنستان( دارد و 
مجوز حمل دام و طیور زنده و فرآورده های خام دامی به خارج استان از طریق 
این پست ها صادر می شود. گمرک خشکی اینچه برون در شهرستان گنبد 
کاووس واقع در شمال گلستان و در همسایگی کشور ترکمنستان قرار دارد 

که ارتباط جاده ای و ریلی را با کشورهای آسیای میانه و چین برقرار می کند.

شیراز-توانایی-خبرنگاراقتصادسرآمد-استاندار فارس 
گفت: موضوع ساخت و ساز مسکن کلید واژه ای مناسب 
برای رونق تولید و حل مشکل سرپناه برای مردم است چرا که حدود ۶۶ 
شغل در دسته ها و گروه های مختلف به مسکن سازی وابسته هستند و 
رونق درحوزه مسکن می تواند رونق صنایع و کارگاه های مختلف را به 
دنبال داشته باشد. دکتر عنایت الله رحیمی در جلسه شورای برنامه ریزی 
و توسعه استان با بیان اینکه این شورا یکی از مهمترین جلسات تشکیل 
شده در استان اســت، عنوان کرد: علاوه بر موضوع توزیع اعتبارات 
درباره سیاست های توسعه ای استان، آمایش استانی، اسکان جمعیت، 
نواحی سرمایه گذاری نیز تصمیم می گیرد. وی تصلب و تمرکز را از 
موانع و مشکلات موجود در سطوح تصمیم گیری کشور دانست و ابراز 
امیدواری کرد دولت سیزدهم بتواند با تمرکز زدایی و تفویض اختیارات 

به استان ها به تسهیل روند توسعه مناطق مختلف کشور کمک کند . 
استاندار فارس با اشاره به تاکیدات رئیس جمهور از ابتدای تشکیل 
دولت جدید بر موضوعاتی همچون معیشت، مسکن و کرونا، اظهار 

کرد: در استان فارس اقدامات در خور توجهی در حوزه کرونا انجام شده 
و با واردات مناسب واکسن تاکنون واکسیناسیون نیز پیشرو بوده است.

وی همچنین از تلاش های دانشگاه علوم پزشکی شیراز تقدیر کرد و 
در ادامه افزود: سپاه فجر استان با ایجاد مرکز شبانه روزی واکسیناسیون 

ثارالله گام مهمی در این زمینه برداشته که درخور تقدیر است.
استاندار فارس با بیان اینکه پس از موضوع کرونا، معیشت مردم ، تولید 
و مسکن از اهمیت ویژه ای برخوردار است، خاطرنشان کرد: موضوع 
ساخت و ساز مسکن کلید واژه ای مناســب برای رونق تولید و حل 

مشکل سرپناه برای مردم است.
به اعتقاد دکتر رحیمی  حدود ۶۶ شغل در دسته ها ، گروه های مختلف به 
مسکن سازی وابسته هستند؛ از این رو رونق درحوزه مسکن می تواند 

رونق صنایع و کارگاه های مختلف را به دنبال داشته باشد.
استاندار فارس تحقق وعده های دولت در زمینه مسکن سازی را به شرط 
داشتن برنامه و هدف گذاری مناسب امکان پذیر دانست و یادآور شد: در 

این راستا باید تفاوت های ساختاری مد نظر قرار بگیرد.

کرمانشاه-کبودی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیر عامل 
شــرکت آب و فاضلاب استان کرمانشــاه گفت: برنامه های 
خوبی را در راســتای یک حرکت انقلابی و جهش در حوزه 
آب روستایی استان برای ۴۶۰ روســتا که مشکل دارند، در 

دستور کار داریم. 
علی رضا کاکاوند اظهار داشــت: امسال یکی از سخت ترین 
ســال ها از نظر وضعیت بارش و بحث خشکســالی بود به 
طوریکه که استان کرمانشاه در ســال آبی ۴۰۰-۹۹ بیشترین 
کاهش بارندگی )حدود ۱۸۰ میلی متر( را در کشــور داشته 

است.
وی این کاهش بارندگی را در ۵۲ ســال گذشــته بی سابقه 
دانســت و گفت: با این کاهش بارندگی حــدود ۸۰ درصد 
منابع آبی سطحی همانند چشمه ها و ســراب ها را از دست 
دادیم و همچنین در چاه ها حدود ۳۰ تا ۳۵ درصد افت آبدهی 

را داشتیم.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه گفت: در 
مجموع سال سختی را گذراندیم و همچنان را در حال گذر آن 
هستیم، خیلی از روستاها که منابع آب چشمه داشته خشک 
شده یا به شدت کاهش آبدهی داشته که پیش بینی هم می شود 
پاییز خوبی را از نظر بارندگی نداشــته باشــیم که همین کار 

تامین آب شرب را سخت می کند.
وی تصریح کرد: علی رغم اینکه سال خشکی داشتیم در حوزه 
آب روستایی اوضاع نسبت به سال گذشته بهتر بود، در بحث 
آبرسانی سیار با تانکر در سنوات گذشته به صورت میانگین 
۱۸۰ روستا داشتیم اما در سال جاری به صورت میانگین ۱۳۰ 
روســتا بوده که نتیجه اقدامات صورت گرفته در راستای به 
سرانجام رســیدن خیلی از پروژه های نیمه تمام، تأمین منابع 
آبی جدید برای خیلی از روســتاها بوده به طوریکه طی پنج 

استاندار فارس :

 ساخت و ساز مسکن کلید واژه ای مناسب 
برای رونق تولید است

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان 

 حل مشکل ۴۶۴ روستای کرمانشاه
 در دستور کار قرار دارد 

پلدختر - کامرانی - خبرنگار اقتصاد سرآمد 
:حجــت ا... زریــن جویی رئیــس هیات 
روستایی و عشایری)بازی های بومی محلی( شهرستان 
پلدختر شد  در مراسمی با حضور امید کائیدی رئیس 
اداره ورزش و جوانان شهرســتان پلدختر حجت ا... 
زرین جویی بعنوان رئیس هیئت روستایی و عشایری 

این شهرستان معرفی شد.  زرین جویی از فرهنگیان 
شهرستان پلدختر اســت که قبلا از این نایب رئیس 
این هیئت بــوده و داری کارت مربیگری و داوری در 
رشته بازی های بومی محلی می باشــد. پیش ازاین 
مروت نصیری عهده دار مسئولیت ورزش روستایی 

وعشایری شهرستان پلدختر بود.

رئیس جدید هیئت روستایی و عشایری پلدختر معرفی شد


